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O víkendu 24.5. – 25.5. prob#hlo poslední setkání v rámci vzd#lávacího projektu $eského 

svazu greenkeeper% „Zelené vzd#lávání“. V sobotu jsme se sešli na golfovém h&išti v Hluboké 

nad Vltavou a zhodnotili místní trávníky v rámci trvání celého projektu. Byly diskutovány 

zásahy a údržba t#chto trávníku a zm#ny, které se staly. Hodnocení bylo komplexní pod 

vedením pana prof. Františka Hrab#te a ing. Milana Hejduka. V odpoledních hodinách na 

M#Ú Hluboká nad Vltavou za'aly obhajoby prací ú'astník% projektu p&ed odbornou komisí 

ve složení prof. ing. František Hrab#, CSc. (MZLU), ing. Milan Hejduk, PhD. (MZLU), 

Martin Šindler ($SG). Práce poslucha'% byly obsáhlé a na vysoké odborné úrovni. Takto 

pokra'ovaly obhajoby i celé ned#lní dopoledne, kdy se 'ásti programu zú'astnil i starosta 

m#sta Hluboká nad Vltavou pan ing.Tomáš Jirsa. Poslucha'i bylo p&edloženo celkem 30 prací 

a tyto práce byly také obhájeny a p&ijaty komisí, která doporu'ila každému, kdo obhájil práci, 

aby obdržel osv#d'ení o ú'asti v projetu Zelené vzd#lávání. 

Ve 13 hodin byla zahájena záv#re'ná konference ú'astník% projektu, vedení projektu a 

zástupc% partnerských organizací. Byly p&edány osv#d'ení o úsp#šné obhajob# práce 

poslucha'% kurzu Zelené vzd#lávání a byl zhodnocen celý pr%b#h projetu. Bylo konstatováno, 

že projekt splnil svoje cíle a dále, že hospoda&ení projektu bylo vyrovnané a hospodárn# 
vedené. Byla zd%razn#na odborná úrove( projektu, jenž byla také jedním z hlavních cíl%. 
Zástupci $SG informovali, že celý projekt bude uchován a k dispozici v rámci udržitelnosti 

tohoto projetu.   

V Líšnici 28.5.2008      ing. Karel Kubata 

 



 


